

甜蜜回憶茶 Sweet Memories Tea

甜蜜回憶茶於 2012 年獲得國際風味暨品質評鑑所二星級頂級口味獎。主要是由玫瑰、桂花、茉莉花和白茶調配而成的一款特色得獎花茶，可幫助您放鬆，平靜身心。

Conferred a 2-Star Superior Taste Award by iTQi (International Taste Institute) in 2012. Sweet Memories Tea is a signature award-winning scented tea blend of rose, osmanthus, jasmine and white tea to help you relax your mind, body and soul.

玫瑰白茶 Rosy White Peony Tea

促進血液循環、消除疲勞。

Activates blood circulation, revitalizing your senses and soothing fatigue.

玫瑰紅茶 Rose Black Tea

排毒抗氧化，富含維生素 C 及促進皮膚健康。

Release toxins, promote anti-oxidation and enrich your body with vitamin C for radiant, healthy skin.

荔枝紅茶 Lychee Black Tea

幫助提神醒腦、提高工作效率。

Energy boost and enhance work efficiency.

田園芳香花茶 Garden Bouquet Tea

田園芳香茶混合了薰衣草，洋甘菊和玫瑰，幫助緩解壓力並增強免疫力。

Soothing blend with lavender, chamomile and rose. Relieve stress and fortify your immune system.

桂花烏龍茶 Osmanthus Oolong Tea

增進睡眠質量並保持年輕又健康的皮膚。

Enhances sleep quality and nurtures youthful skin, crafted to perfection.